
Sayın Başkanım                                                                                                16. 01. 2010 

Size bu ikinci mektubum. Birinci mektubumun akibetini bilmiyorum, elinize geçti mi, 
okudunuz mu, okuduysanız önem verdiniz mi onu da bilemem. Buna rağmen bu mektubu 
yazmadan kendimi alamadım. Elime Burhaniye hayvan barınağının son durumuyla ilgili 
resimler geçti. Sanıyorum siz de gördünüz o resimleri. O bakımdan bu konuda herhangi bir 
şey söylemek veya yorum yapmak istemiyorum. 
Ancak şu soruları sormaktan kendimi alamıyorum:

 Pislik ve mikrop yuvasına dönüşmüş o yerde değil hayvanlar, insanlar nasıl 
durabiliyor?

 Oranın temizliğiyle ilgili sorumlu ya da görevli varsa, bu kişi nereden, nasıl ve hangi 
hizmeti için maaş alıyor?

 Orada görevli ve sorumlu bir veteriner varsa, bu kişinin veterinerlik diploması var 
mıdır? Eğer varsa, bu kişiye sağlıkla ilgili alanlarda görev verilebilir mi?

Evet Sayın Başkanım, biliyorum ki Türkiye’ nin birçok yerinde durum pek farklı değil. Ama 
biz, Burhaniyemizin, ilkelliğin ve vahşetin kol gezdiği o yerlerden biraz farkı olsun istiyoruz. 
Sayenizde...
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